
Referat styremøte 27. januar 2025 

Tilstede: Rune Morten Myrhaug, Gunnar Rise Welander, Olav Snorroeggen, Kristin 

Pernille Hagen, Morten Erik Stulen, Tord Bretten, Frøydis Aalberg Jacobsen.  

1. Motorferdsel. Henvendelse fra Oppdal kommune. Trase for snøskuter fra 

Rånnåsetra og nordover. Det konkluderes med at grunneierlaget ikke vil ha den 

saken og at kommunen må ta det selv.  

2. Regnskapet er gjennomgått. Det skal betales ut 600 000 i utbytte. Dette utgjør i 

underkant av 90% av tilgjengelig kapital og er i samsvar med vedtak på årsmøtet 

2024. Forbehold om mva-regler som vil styre beløpet.  

3. Hjemmeside. Kartfilen er ikke i orden. Gunnar må kontakte kommunen for å få ei 

fil som kan brukes. Hjemmesiden må være ferdig ila februar.  

4. Ny bestandsplan. Bestandsplan for hele Oppdal kommune i stedet for hvert 

enkelt lag. Spørsmål fra Else Morken om det er på tide å danne et utmarksråd for 

Oppdal Kommune. Felles regler for jakt for alle grunneierlagene. Kristin Pernille 

skal på kommunen for å få oppdatert medlemsliste og oversikt over tellende 

areal.  

5. Jakt 2024. Det er skutt 11 elger, nedgang, 1 hjort, oppgang og 11 rådyr, oppgang. 

Ikke feilskytinger, men ei nedklassifisering.  

6. Dato for årsmøte: Torsdag 27. mars. Sted kommer vi tilbake til.  


